
印度尼西亚使馆常州市报关单加签

产品名称 印度尼西亚使馆常州市报关单加签

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 406.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

印度尼西亚使馆报关单加签的知识？办理热线：15913941040
程丹专业一对一服务，服务好，价格低；提供翻译服务；加签速度快；您加签服务代理的不二之选.

常州市报关单印度尼西亚使馆加签Indonesian Embassy endorsement of Changzhou Customs Declaration Form

联系人：程丹   15913941040  QQ：2623880699

Because the embassy's endorsement takes a long time, in order not to affect the customs clearance of foreign guests, we
should arrange the documentation as soon as possible. When you are not sure about the endorsement, you should
communicate more with the guests, because the guests are more familiar with the regulations of their country than we
are.

因使馆加签的时间一般较长，为了不影响国外客人清关，尽快安排资料作。在加签问题上拿不准主意时
，要多与客人沟通，因为客人比我们更熟悉他们本国的规定。

Can a foreign-related notarization/document already in a foreign country be endorsed by the Chinese embassy
abroad?

Answer: The Chinese embassy abroad does not have the signature or seal of the domestic notary office or other issuing
agencies, and it is inconvenient to verify the authenticity of the documents. Therefore, in principle, applications for
endorsement of notarizations/books or other documents issued in China will not be accepted. The parties should
send the documents back to the country, and follow the normal procedures to complete the endorsement procedures
of the endorsement office or the embassy of the local foreign affairs office entrusted by the Ministry of Foreign Affairs
and the endorsement procedures of the embassy of the country where the document is used. 

已经在外国的涉外公证/书，是否可以向我国驻外使馆申办使馆加签？

答：我国驻外使馆不掌握国内公证处或其他出证机构的签字或印章备案，不便核实文书真伪，因此原则



上不受理国内出具的公证/书或其他文书的加签申请。当事人应将文书送回国内，按正常程序补办加签处
或外交部委托的地方外办的使馆加签和文书使用国驻华使馆的加签手续。

 When do I need to do the endorsement of the Chinese Embassy?

Answer: According to international practice and the practice of the Chinese Embassy, when Chinese citizens study,
work, live abroad, or apply for a visa to go abroad in China, they often need to use some foreign-related
notarizations/books issued by domestic notary offices, such as birth notarization, Notarized for criminal sanctions,
notarized power of attorney, notarized contract, etc. These notarizations/books are generally required to be signed by
the embassy before being used abroad; corporate legal persons often need to apply for certificates of origin, invoices,
packing lists, etc. from the CCPIT agency for overseas economic and trade activities, or apply for entry-exit inspection
and quarantine Organizations apply for certificates of origin and quarantine certificates for animal and plant export.
The above-mentioned documents generally need to be endorsed by the embassy before being sent abroad for use.
Conversely, the relevant foreign documents must also be endorsed by the corresponding embassy before they are sent
to my country for use.

什么时候需要办-理使馆加签？

答：按照国际惯例和中国使馆实践，我国公民在国外学习、工作、居住，或是在国内办-理出国签证时，
常需要使用一些由国内公证处出具的涉外公证/书，如出生公证、未受刑事处分公证、授权委托书公证、
合同公证等等。这些公证/书在送国外使用前一般需要办-理使馆加签；企业法人因境外经贸活动需要，
常需向贸促机构申请原产地证、Invoice、装箱单等，或向出入境检验检疫机构申请原产地证明、动植物
出口检疫证明书,上述文书在发往国外使用前，一般需办-
理使馆加签。反之，外国有关文书在送我国使用前，也需办-理相应的使馆加签。
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